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Dia: dimarts 2 de febrer 2021 

Hora: de 15.00 a 18.00 h 

Lloc: Teams 

Hi assisisteixen: 

Salvador Navarro  Coordinador del grau 

Marian Baltrons Coordinadora 1er curs 

Esther Udina Coordinadora 2n curs 

Eva Montané Coordinadora 3er curs 

Rosa Corcoy Coordinadora 5è curs 

Javier Serra Coordinador 4t curs 

Narcís Cardoner Coordinador d’ PCA IV, PCA V, ACOES 

Alex Perálvarez Coordinador UDCMB00 

Rosa Bartolomé Coordinadora i Secretària de Coordinació UDVH 

Manuel Monreal Coordinador UDGTP 

Rosa Bella Coordinador UDPT 

Montserrat Solanas Vicedegana de Docència,  de Qualitat i d’Avaluació 

Maria Catalina Gallego Gestora acadèmica 

Andrés Fernández Real Estudiant de 2n curs 

Arnau Ortiz Estudiant de 3er curs 

Myriam Marco Estudiant de 4t curs 

Joan Roig Secretari de la comissió 

 

Excusa la seva assistència: 

Eva Martínez  Coordinadora 6è curs 
 

No hi assiteixen: 

Joan Morote Coordinador UDVH 

Jordi Casademont Coordinador UDSP 

 Estudiant de 1er curs 

 Estudiant de 5è curs 

 Estudiant de 6è curs 
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ACORDS 

 

Punt 1 Aprovació de l’acta de la reunió del dia 1 de desembre 2020 

Punt 2 Publicació de les actes de la Comissió de Grau a la web 
Tal com es va demanar en l’anterior sessió, a partir d’aquesta setmana es 
publicaran les actes a la nova la pàgina de la CGM dins la web de la Facultat. El 
format de les actes estarà més enfocat deixar constància dels acords i dels temes 
parlats, que a reproduir les converses, amb l’objectiu ser ser més eficient a l’hora 
de revisar-les. 
 

Punt 3 Informació sobre la reforma del pla d’estudis 
Finalment, d’acord amb el vicerectorat de Qualitat i Acreditació Acadèmica, la 
reforma no s’aplicarà aquest curs sinó a partir del curs 2022-2023, de 1er a 3er,  i 
del 2023-2024, de 3er a 4t. Aquest any, però,  s’ampliaran les hores de simulació 
(PSCA) a AIM II, que era una de les nostres reivindicacions, i afegirem bioètica a 
aquesta assignatura transversal. 
 
Per poder fer la reforma, cal que el vicerectorat de Qualitat i Acreditació 
Acadèmica ens aprovi l’augment dels recursos. I, per això, cal que es refaci el 
càlcul, superant els possibles errors  que tenia l’anterior pla. Durant els primers 
mesos d’aquest any, el coordinador de la titulació, el deganat i la gestió 
acadèmica treballarem i negociarem amb la vicerectora i la unitat de 
programació docent per poder arribar a un acord. 
Paral·lelament, el coordinador parlarà amb els diferents departaments i 
assignatures implicats en els canvis. 
 

Punt 4 Aprovació dels criteris i el calendari de l’assignació d’unitat docent pel curs 
2021-2022  
(veure el document ANNEx). 
El tradicional vídeo de cada UDH es farà el mateix dia que es faci la presentació 
online. Rosa Bella pregunta per la presentació de les optatives. Sant Pau, el dia 
de la presentació de les UDH farà també la presentació de le optatives. 
 

Punt 5 Avaluació de les mesures contra el COVID durant el període d’exàmens i revisió 

de les mesures planificades pel segon semestre  

a) Es repassa el procediment per informar d’estudiants amb COVID: tant si 
és COVID com confinat, l’estudiant ha d’omplir un formulari i enviar-lo a 
la UD. La UD ho envia a la gestora acadèmica i la gestora acadèmica 
informa al coordinador de la tituació i a les UDH, i des de les UDH 
s’informa als coordinadors d’assignatura. Malgrat això, hi ha molts casos 
que segueixen el procediment invers: l’estudiant avisa al Dr. Navarro i ell 
a la gestora. S’acorda que afegim als formularis (UDCMB) el número del 
grup bombolla. 
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b) Els estudiants van reclamar exàmens virtuals. Segons informa la Dra. 
Baltrons, a la UDCMB els estudiants van demanar que per seguretat es 
féssin exàmens virtuals al gener, però com que es complien les 
condicions de salut, es van fer presencials però duplicant el número 
d’aules previstes ja pel COVID. Els professors de diferents unitats i 
departaments van col·laborar en la vigilància. 

 

c) A les UDH no hi va haver problemes greus amb els exàmens  i amb la 
docència d’aquests mesos, tot i que, a Vall Hebron, 3r i 4t continuen 
sense poder fer pràctiques. 
 

d) Avaluació dels estudiants confinats.  Segons el protocol de la UAB, els 
estudiants que no han pogut fer una avaluació van directament a 
l’examen final i, en cas que no aprovin ni el final ni la recuperació, se’ls 
ha de donar una altra oportunitat. Així s’està fent a la UDCMB amb tots 
els estudiants menys amb els vulnerables que se’ls fa avaluació especial. 
A les UDH, amb menys estudiants, s’aposta per la flexibilitat i per fer 
exàmens especials en cas de confinaments. 

 

e) Estudiants de Portugal. A la UDCMB ens hem trobat que hi ha estudiants 
portuguesos que van marxar a casa seva per Nadal i ara diuen que no 
poden tornar. En principi segons la llei han de poder tornar perquè són 
residents a Espanya. Si hi ha problemes en aquesta tornada, s’hauran de 
buscar respostes comunes. 

 

f) Exàmens informatitzats.  Com a efecte colateral positiu d’aquesta 
situació, es valora molt positivament l’experiència de fer les avaluacions 
test directamet amb tauletes, que es corregeixen automàticament. Es 
proposa mantenir aquest format de manera presencial un cop acabada la 
pandèmia, sempre que hi hagi prou qualitat de WIFi i que es pugui dotar 
als estudiants de tauletes. No és un acord, de moment només és una 
voluntat de la CGM. 

 

Punt 6 Informació per a transmetre a tot el professotrat: acord del Consell de Govern 

per flexibilitzar l’avaluació. 

 

El document ha arribat a tot el PDI, estudiants i PAS. La CGM entén que s’aplicarà 

sobretot al segon semestre i que el sentit de l’acord és que la mera no assistència 

a classe no pot penalitzar l’estudiant.  Per tant, si un estudiant no assisteix a per 

exemple als seminaris, encara que siguin online, no li poden impedir que vagi a 

l’examen. Si en alguna assignatura, es planteja una situació contradictoria amb 

aquesta norma, els estudiants ho hauran de plantejar a la coordinació de curs. 
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Punt 7 Torn obert de preguntes 

 

Arnau Ortiz pregunta per quina raó l’hospital de Vall Hebron encara no admet 

pràctiques de 3er i 4t mentre que la resta d’Hospitals si. Es tracta d’un 

posicionament de la gerència de l’hospital? La UAB no hi pot fer res? El Dr. 

Navarro anuncia que en farà seguiment a través del degà, que és qui, des de la 

UAB i l’hospital està directament informat. Sembla que a finals de gener es podrà 

tornar. 

  

A les 16.30 s’acaba la reunió, i com a secretari de la Comissió, signo aquesta acta. 

 

Joan Roig Torras 

 


